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INTERPELACJA  
dotycz ąca mo Ŝliwo ści i warunków ugody w sprawie Motelu Krak  

Od początku pierwszej kadencji prezydenta J. Majchrowskiego toczyły się  
trójstronne rozmowy Tesco-Forte-Miasto mające na celu bezprzetargowe przekazanie  
terenów Motelu Krak firmie Tesco za pośrednictwem firmy Forte. Z ramienia spółki Forte 
uczestniczył W. Stechnij, Tesco było reprezentowane przez [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], w imieniu Miasta 
natomiast występował sam prezydent J. Majchrowski ze swym pełnomocnikiem prof. A. 
Oklejakiem. 

24 czerwca 2004 roku odbyła się rozmowa pomiędzy prezesem sp. Forte W.  
Stechnijem, a prezydentem J. Majchrowskim, znana powszechnie jak tzw. „krakowskie  
taśmy prawdy", (więcej informacji na temat „krakowskich taśm prawdy" patrz 
www.rzeczprawa.eco.pl ) W trakcie tych rozmów prezes W. Stechnij naciskał na  
prezydenta J. Majchrowskiego by ten: 

- bezprawnie opóźniał moment wypowiedzenia umowy, 
- jak najszybciej porozmawiał z przedstawicielami Tesco: [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] w celu udzielenia im 
odpowiednich obietnic; 

- spełnił oczekiwania Tesco odnośnie WZiZT pod hipermarket. 

Prezydent J. Majchrowski uległ naciskom W. Stechnija. Efektem tego była WZiZT 
podpisana przez prezydenta J. Majchrowskiego 4 miesiące od rozmowy, a takŜe sygnały 
dawane publicznie, Ŝe Miasto akceptuje upokarzający czynsz w wysokości ok. 600. tys.  
PLN rocznie (według notatki inspektor U. Batko czynsz dzierŜawny rocznie powinien  
wynosić 2.837.840zł + 22% podatku VAT) 

Na szczęście Tesco, uznając Ŝe ryzyko tej transakcji jest zbyt duŜe, wycofało się z 
rozmów. Warto podkre ślić, Ŝe gdyby Tesco nie wycofało si ę z rozmów Miasto 
straciłoby przynajmniej 80 min PLN, a w zamian „zys kałoby" kolejny  
hipermarket w miejscu mog ącym pełni ć funkcje turystyczne. (Wszystkie te  
sprawy, wraz z bogatą dokumentacją opisane są w „Informacjach i wnioskach..." jakie 
przekazałam Komisji Rewizyjnej - patrz szczególnie ss. 56-61.) 

Szanowny Panie Prezydencie 
Dzisiejsza sytuacja przypomina rok 2004 pod wieloma względami. Znów  

rozpatrywana jest WZiZT pod hipermarket. Spółka Forte dalej jest utrzymywana przy  
istnieniu po to by nie ograniczać arbitralności urzędników przy wyborze Inwestora. Dzięki 
istnieniu FORTE jako dysponenta Motelu Krak, moŜna ominąć przetarg, zawierając ugodę. 
Wydaje si ę, Ŝe Pan Prezydent przyjmuje postaw ę, Ŝe: 

•   nic nie szkodzi, Ŝe straci na tym Miasto (czym ś trzeba zrekompensowa ć 
inwestorowi ogromne ryzyko transakcji),  

•   nic nie szkodzi, Ŝe inwestor si ę waha bo widzi Ŝe proponowana transakcja 
znajduje si ę na granicy prawa je śli nie poza nim,  

•    najwa Ŝniejsze jest, Ŝeby maksymalnie du Ŝy zysk mieli po średnicy.  

 Katarzyna Migacz 
Radna Miasta Krakowa 



Szanowny Panie Prezydencie 
W odpowiedzi na moją interpelacją z 9 maja 2007r. napisał Pan, Ŝe aktualnie nie 

prowadzi rozmów z innymi firmami mających na celu ugodą z firmą FORTE. Chce się  
upewnić, co znaczy słowo aktualnie - czy tylko dzień (moŜe tydzień, a moŜe miesiąc?) w  
którym Pan odpowiadał na moją interpelację? Trudno uwierzy ć, Ŝe usilne starania 
Wydziału AiU, by przeforsowa ć - mówiąc ostroŜnie - bardzo wątpliwą pod wzglądem 
prawnym WZiZT dla firmy JOTES pod hipermarket na terenie Mo telu Krak, nie s ą 
efektem wcze śniejszych ustale ń Pana z firm ą JOTES. 

Proszą udzielić mi informacji w następujących sprawach: 
1. Z jakimi firmami prowadzi Pan Prezydent - począwszy od daty ostatniego  

wypowiedzenia umowy dzierŜawy spółce FORTE - rozmowy dotyczące terenów  
Motelu Krak (Proszą podać daty spotkań, korespondencje, notatki ze spotkań itd.) 

2. ZapoŜyczając Pana stwierdzenia, które sprytnie pomija podanie źródeł informacji,  
moŜna powiedzieć, Ŝe do opinii publicznej docierają informacje jakoby miał Pan  
zaplanowane spotkanie zorganizowane przez spółkę Jotes z Inwestorem gotowym 
przejąć w dzierŜawę tereny Motelu Krak na zasadzie ugody ze spółką FORTE? Czy  
to prawda? Czy wyklucza Pan rozmowy za pośrednictwem firmy Jotes i spółki  
FORTE? 

3. Czy w świetle przedstawionego przeze mnie opracowania „Informacje i wnioski..." 
dotyczącego skargi prezesa SK Bogusława Golenia - wyklucza Pan rozwiązanie  
sprawy Motelu Krak poprzez zawarcie ugody ze spółką FORTE? 

4. Jaka powinna być wysokość czynszu dzierŜawnego terenów Motelu Krak? Czy 37  
tys. USD kwartalnie jest kwotą zadawalającą obecne władze Miasta? Jeśli nie, to  
jaka jest kwota wyjściowa, minimalna, poniŜej której nie moŜna zejść? 

 


